

	Product Type	Current offering	Revised offering	
Valet Parking Services	The Emirates Skywards DIB Infinite Covered Card	4 free valet parking services per month at selected locations across the UAE.	4 free valet parking services per month at selected locations across the UAE.	Effective 1st January 2024 a minimum monthly retail spend of AED 8,000 is required to avail the benefit for free. If the spend criteria is not met or customer exceeds the maximum usage, customer account will be billed with the applicable fee for respective locations.
	The Emirates Skywards DIB Signature Covered Card	3 free valet parking services per month at selected locations across the UAE.	2 free valet parking services per month at selected locations across the UAE.	Effective 1st January 2024 a minimum monthly retail spend of AED 5,000 is required to avail the benefit for free. If the spend criteria is not met or customer exceeds the maximum usage, customer account will be billed with the applicable fee for respective locations.
	Prime Infinite Card & Al Islami Infinite Card	2 free valet parking services per month at selected locations across the UAE.	2 free valet parking services per month at selected locations across the UAE.	Effective 1st January 2024 a minimum monthly retail spend of AED 8,000 is required to avail the benefit for free. If the spend criteria is not met or customer exceeds the maximum usage, customer account will be billed with the applicable fee for respective locations.
	Prime Signature Card & My Home Signature Card	2 free valet parking services per month at selected locations across the UAE.	2 free valet parking services per month at selected locations across the UAE.	Effective 1st January 2024 a minimum monthly retail spend of AED 5,000 is required to avail the benefit for free. If the spend criteria is not met or customer exceeds the maximum usage, customer account will be billed with the applicable fee for respective locations.

العرض المعدل	العرض الحالي	نوع المنتج	خدمات صف السيارات
اعتباراً من 1 يناير 2024، يجب أن يكون الحد الأدنى للإنفاق الشهري على خدمات التجزئة 8,000 درهم إماراتي للاستفادة من الخدمة مجاناً. إذا لم يتم الوفاء بمعايير الإنفاق أو تجاوز العميل الحد الأقصى للاستخدام، فسيتم إرسال فاتورة إلى حساب العميل بالرسوم المطبقة على المواقع المعنية.	4 خدمات مجانية لصف السيارات شهرياً في مواقع مختارة بكافة أنحاء دولة الإمارات.	4 خدمات مجانية لصف السيارات شهرياً في مواقع مختارة بكافة أنحاء دولة الإمارات.	
اعتباراً من 1 يناير 2024، يجب أن يكون الحد الأدنى للإنفاق الشهري على خدمات التجزئة 5,000 درهم إماراتي للاستفادة من الخدمة مجاناً. إذا لم يتم الوفاء بمعايير الإنفاق أو تجاوز العميل الحد الأقصى للاستخدام، فسيتم إرسال فاتورة إلى حساب العميل بالرسوم المطبقة على المواقع المعنية.	2 خدمة مجانية لصف السيارات شهرياً في مواقع مختارة بكافة أنحاء دولة الإمارات.	3 خدمات مجانية لصف السيارات شهرياً في مواقع مختارة بكافة أنحاء دولة الإمارات.	
اعتباراً من 1 يناير 2024، يجب أن يكون الحد الأدنى للإنفاق الشهري على خدمات التجزئة 8,000 درهم إماراتي للاستفادة من الخدمة مجاناً. إذا لم يتم الوفاء بمعايير الإنفاق أو تجاوز العميل الحد الأقصى للاستخدام، فسيتم إرسال فاتورة إلى حساب العميل بالرسوم المطبقة على المواقع المعنية.	2 خدمة مجانية لصف السيارات شهرياً في مواقع مختارة بكافة أنحاء دولة الإمارات.	2 خدمة مجانية لصف السيارات شهرياً في مواقع مختارة بكافة أنحاء دولة الإمارات.	
اعتباراً من 1 يناير 2024، يجب أن يكون الحد الأدنى للإنفاق الشهري على خدمات التجزئة 5,000 درهم إماراتي للاستفادة من الخدمة مجاناً. إذا لم يتم الوفاء بمعايير الإنفاق أو تجاوز العميل الحد الأقصى للاستخدام، فسيتم إرسال فاتورة إلى حساب العميل بالرسوم المطبقة على المواقع المعنية.	2 خدمة مجانية لصف السيارات شهرياً في مواقع مختارة بكافة أنحاء دولة الإمارات.	2 خدمة مجانية لصف السيارات شهرياً في مواقع مختارة بكافة أنحاء دولة الإمارات.	بطاقة برايم سيفنتشر وبطاقة إنفنتي
اعتباراً من 1 يناير 2024، يجب أن يكون الحد الأدنى للإنفاق الشهري على خدمات التجزئة 5,000 درهم إماراتي للاستفادة من الخدمة مجاناً. إذا لم يتم الوفاء بمعايير الإنفاق أو تجاوز العميل الحد الأقصى للاستخدام، فسيتم إرسال فاتورة إلى حساب العميل بالرسوم المطبقة على المواقع المعنية.	2 خدمة مجانية لصف السيارات شهرياً في مواقع مختارة بكافة أنحاء دولة الإمارات.	2 خدمة مجانية لصف السيارات شهرياً في مواقع مختارة بكافة أنحاء دولة الإمارات.	بطاقة برايم سيفنتشر وبطاقة سكني سيفنتشر